
 

Verslag College van Bestuur 
Datum 23-05-2023 

Tijd 10:45 - 12:00 

Locatie WBH01A17 en teams 

Aanwezig Jopie Nooren (voorzitter), Hanneke Reuling, Maaike Lürsen, Jolieke 
Timmermans, Nataša Krivokuća en Peter van Achteren (verslag). 
Geleyn Meijer van 11.45 tot 12.00 aanwezig (digitaal). 
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 Opening 
Nooren opent de vergadering. Meijer is wegens zijn rol bij de UAS4Europe 
conferentie van 11:45 – 12:00 uur aanwezig. De behandeling van 
agendapunt  3.1 geschiedt deels in dat tijdsslot. Ten aanzien van de 
overige agendapunten leverde Meijer input op schrift, deze wordt ter tafel 
ingebracht.  
 

2 
 

 Verslag collegevergadering 9 + 16 mei + actielijst 

De verslagen van 9 en 16 mei worden met enkele aanpassingen en 
aanscherpingen vastgesteld. 
De behandeling van de actielijst wordt uitgesteld tot de vergadering van 
30 mei, waar dan ook specifiek aandacht kan zijn voor de groen-
gearceerde acties. 
 
Naar aanleiding van het verslag van 9 mei (mededelingen) wordt 
besproken dat Nooren aanwezig zal zijn bij de Keti Koti tafel. 

 

3  Besluiten 

3.1 
 

 Internationaliseringsbeleid 

Met waardering voor de inspanning om tot het stuk te komen en de 
slagen die nog zijn gemaakt sinds de vorige bespreking, neemt het CvB – 
met mandaat voor de rector tot aanscherpingen – het voorgenomen 
besluit het vaststelling van Internationaliseringsbeleid. 

 

De collegeleden constateren dat vóór de bespreking in het CBO de 
volgende aanscherpingen benodigd zijn: 

- Verhelder in het beleid de ambitie van de HvA op het gebied van 
internationalisering: generiek (internationale hogeschool) of 
specifiek & contextgericht. Het CvB bespreekt dat een specifieke & 
contextgerichte benadering beter passend is. Hierin staat de 
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aansluiting op de grootstedelijke, internationale context waarin de 
HvA opleidt en onderzoekt centraal. 

- Die zienswijze biedt ruimte te differentiëren binnen eenheden 
(zoals opleidingen) in de mate waarin internationalisering een plek 
krijgt/verder wordt vormgegeven. De noodzaak en wenselijkheid 
om aan internationalisering te doen kan verschillen; het CvB ziet 
graag dat het beleid helder uitstraalt dat er daarom eigen 
beweegruimte is aan eenheden voor prioritering en nadere 
invulling. Daarmee mag in de toonzetting van het beleid worden 
wegbewogen van generiek beleid waar iedereen mee aan de slag 
moet; het opleggende karakter mag iets worden afgezwakt. 

- Inhoudelijk worden ter ondersteuning de volgende opmerkingen 
meegegeven: 

o de term inclusief/inclusiviteit in relatie tot 
internationalisering kan nader geladen worden: wat 
verstaan we eronder? Denk hierbij ook aan de 
grootstedelijke MRA-context; 

o de aankondiging om het taalbeleid te herijken vindt het 
CvB te vergaand op dit moment; 

o de suggestie dat voor internationalisering meer geld nodig 
is/gaat zijn, mag uit de stukken;  

o vanuit studentperspectief: zorg dat de gemeenschappelijke 
principes zich helder verhouden tot de doelstellingen. Die 
verbinding is niet altijd helder. En houd oog voor de 
ondersteuning van studenten (toegankelijkheid, 
vindbaarheid beurzen, etc.); 

o routing: het CvB bespreekt het Internationaliseringsbeleid 
ook graag ter (informeel) advies met de CMR. 

 
Het CvB brengt graag het internationaliseringsbeleid eerst in gesprek in 
het CBO. Naast verwerking van bovenstaande vraagt dat ook een goede 
oplegger waarin (1) helder is verwoord dat het beleid wordt voorgelegd 
ter toetsing of dit de thema’s zijn op het gebied van internationalisering 
die de kijk van de HvA representeren en (2) het gesprek kan plaatsvinden 
over wat dit betekent voor het werken in de faculteiten en hoe aldaar 
internationaliseringsactiviteiten geprioriteerd kunnen worden. 

 
Meijer zal met het verstrekte mandaat O&O en de Commissie Strategische 
Internationalisering vragen met hem dit nader voorbereiden. Behandeling 
in het CBO van 6 juni wordt daarmee niet haalbaar geacht. Op basis van 
bespreking van de feedback zal de timing hiervoor worden bepaald. 
 

4  Bespreken 
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4.1 
 

 Voorgestelde wijzigingen directe kostenkader diensten 2024 (tbv 
kaderbrief 2024) 

Conform advies van FP&C neemt het CvB de voorgestelde wijzigingen 
direct kostenkader diensten 2024 over t.b.v. verwerking in de kaderbrief 
2024, zijnde: 

1. De samengevatte voorstellen op te nemen in het directe 
kostenkader van de diensten als onderdeel van de kaderbrief 
2024, waarmee het stijgt naar € 88.669k, waarvan € 2.498k 
tijdelijk (meerkosten energie en tijdelijke projectkosten).  

2. De structurele wijzigingen in het directe kostenkader te laten 
verwerken in de dienstennota tarieven 2024 - ten behoeve van 
doorbelasting aan faculteiten - als onderdeel van de kaderbrief 
2024;  

3. De tijdelijke wijzigingen in het directe kostenkader (bij FS en AC, 
tezamen € 2.498k) niet te verwerken in de dienstennota tarieven 
2024. Het niet verwerken in de dienstennota tarieven kan leiden 
tot een onderdekking (een negatief resultaat) van de dienst dat 
wordt opgevangen via de risicovoorziening faculteiten.  

4. Tijdens het begrotingsproces te monitoren in hoeverre het 
bijsturen of opvangen van toenemende kosten dienstverlening 
noodzakelijk is, mede aan de hand van conceptbegrotingen en 
een aanvullend advies van het BVO over het meerjarig sturen op 
de kosten van overhead. 

 

In aanvulling op punt 4 verzoekt het CvB om de adviesopdracht voor het 
BVO t.a.v. visie en strategie van de overheadontwikkeling via de 
vicevoorzitter ter vaststelling naar het CvB te brengen met aandacht voor 
opdracht, tijdpad en mijlpalen. 

 
4.2 
 

 Concept voorwoord kaderbrief 
Het CvB bespreekt het concept voorwoord kaderbrief 2024 en constateert 
dat er een goede basis ligt om tot het definitieve voorwoord te komen. De 
nog te verwerken opmerkingen – onderaan de conceptversie – worden 
door het CvB onderschreven. In de vergadering wordt in het bijzonder 
aandacht gevraagd voor: 

- versterken afspiegeling van de inhoud van de kaderbrief in het 
voorwoord (bijvoorbeeld: anticiperen op teruglopende 
studentenaantallen) én uitstralen belang van prioriteren (niet alles 
kan). Als suggestie wordt gedaan om de midterm-IP (werktitel) in 
de eerste alinea te noemen als moment voor nadere 
prioriteitstelling; 
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- aanvullende thema’s die aangestipt kunnen worden: integrale 
veiligheid, studentbegeleiding en de focus op de student. Verder 
kan onderzoek explicieter in het voorwoord worden genoemd;  

- In aansluiting hierop werd het beeld gedeeld dat in het voorwoord 
de balans uitslaat naar IP-opgaven, daar waar de HvA ook stevig 
werkt aan de kwaliteit van de basis. 

- Tot slot suggereert het voorwoord dat de visie op 
onderwijsontwikkeling is vastgesteld, dat is niet het geval. 

De opmerkingen worden aan de schrijvers meegegeven om toe te werken 
naar de definitieve versie van het voorwoord. 
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 Mededelingen 

- De publicatie van het landelijk rapport onderwijsinspectie m.b.t. sociale 
veiligheid is uitgesteld.   
- Op 16 mei nam Nooren namens de VH deel aan een vervolgsessie LLO 
samen met vertegenwoordigers van de MBO raad, UNL en NRTO. 
- op 16 mei nam Nooren deel aan de stuurgroep Nationaal Actieplan 
Diversiteit & Inclusie in hoger onderwijs en onderzoek. 
- Op 22 mei heeft Nooren deelgenomen aan een extra bestuurlijk overleg 
lerarenopleidingen van de VH. 
- Op 22 mei was Nooren voorzitter van een extra overleg van de 
taskforce lerarentekort Amsterdam. Tijdens deze extra vergadering staat 
de vaststelling van en besluitvorming over de Lerarenagenda 2023-2027 
centraal. 
 

6  Bestuurlijke overleggen 

6.1 
 

 Bestuurlijk Overleg Studenten Caraïbisch gebied d.d. 24 mei 

Geen opmerkingen.  

6.2 
 

 CBO heidag d.d. 25 mei 
Geen opmerkingen.  
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 Uitnodigingenlijst 
De uitnodigingenlijst wordt geactualiseerd. 
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 Rondvraag 

Bij de rondvraag meldt Krivokuća de vorderingen van de organisatie van 
het eerste Metroloop-diner (vervangend aan het relatiediner). Dit wordt in 
nauwe afstemming gedaan met CoE’s aangezien zij de verbinding vormen 
tussen de binnen- en buitenwereld. Het idee is om dit diner, dat in 
kleinere setting plaatsvindt dan het voorlopende relatiediner, twee tot 
drie keer per jaar te organiseren. 

 


